

《单词百科:disadvantageously是什么意思?disadvantageously怎么发音?disadvantageously的解释和用法》

英语单词disadvantageously是什么意思?disadvantageously怎么读?disadvantageously怎么发音?简答网为您整理了disadvantageously的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



disadvantageously怎么读

disadvantageously的读音:[dɪsædvə'n'teɪdʒəslɪ]

disadvantageously的意思

1、adv.不利地;

disadvantageously的近义词

1、**badly** adv.差, 拙劣地;很, 非常;严重地;负面地;(钱)少;

- 2、**harmfully** adv.伤害地，有害地；
- 3、**hurtfully** adv.有害地；
- 4、**inconveniently** adv.不方便地；
- 5、**injuriously** adv.伤害地，有害地；

disadvantageously的反义词

- 1、**advantageously** adv.有利地，方便地；

disadvantageously的双语例句

- 1、She had always compared France disadvantageously with England.

她过去一向感到法国比不上英国。

- 2、Has had several accidents, most serious one time, the duty first day came to finish an apprenticeship disadvantageously.

发生过几次意外，其中最严重的一次，任务第一天就来了个出师不利。

- 3、The mathematic marks of field-independence students and field-middle student are not effected disadvantageously.

场中间型和场独立型学生的数学成绩没有受到不利的影响。

- 4、Write down traffic is disadvantageously at that time, we have honeymoon to big gorge, a person employed a burro.

记得当时交通不便，我们到大峡谷去度蜜月，一个人雇了一匹驴子。

- 5、If excessively pursues urbanized the advancement, will be able to cause to the ecological environment to destroy, also disadvantageously will use the human society the sustainable development.

如果过分追求城市化的进程，将会导致对生态环境破坏，也不利用人类社会的可持续发展。

- 6、Through changing the residence time of solution in soil and physicochemical properties of rhizosphere, reed can disadvantageously affect the purifying efficiency of wetland soil to phenol.

芦苇可以通过改变根际和非根际土壤性质以及溶液在土壤中的滞留时间，从而影响湿地土壤对苯酚的净化能力。

7、It indicates that $\delta^{13}\text{C}$ is lightened, the CBM content is reduced, and N_2 and CO_2 contents are increased under the strong hydrodynamic alternation, which affected disadvantageously CBM reservoir formation.

结果表明：强烈的水动力交替作用使煤层气藏中的甲烷碳同位素变轻，甲烷含量降低， N_2 和 CO_2 含量增大，这对煤层气成藏不利；

以上是简答网为您整理的disadvantageously怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于disadvantageously的用法、disadvantageously的释义、disadvantageously的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/disadvantageously>

